



# France Gélinas

La députée de Nickel Belt | MPP for Nickel Belt

## NICKEL BELT-BULLETIN

Hello,

I hope you are all doing well.

Self isolation is hard on everyone. As weeks turn into months, life gets harder. Many people are telling me that music helps their mood and their mental health. So this month our bulletin has a few resources to connect you to music from Ontario, and it is free!

Musicians and entertainers from Ontario are offering performances online for our enjoyment. To look at the different concerts available, the line-up is at:

[MusicTogether.ca/schedule](https://www.musictogether.ca/schedule)

You can now attend a live concert in the comfort of your own home.

Also, if you are an artist and are interested in performing, you should submit your application to:

[MusicTogether.ca/artists-apply](https://www.musictogether.ca/artists-apply)

More and more concerts are being performed in this fashion. Another source of lineup can be found at:

[ontariolivemusic.ca](https://www.ontariolivemusic.ca)

Music is a great way to stay positive and pass the time alone or with family. Most importantly, by staying home we are doing our part in the battle against Covid-19.

Stay positive, together we will get through this!

If we can help, please call us at

**1-877-280-9990** or **705-969-3621**.

Until next month...

**JUNE/ JUIN 2020**

Bonjour,

J'espère que tout va bien.

Le confinement est difficile pour tout le monde. Alors que les semaines deviennent des mois, la vie devient plus difficile. Plusieurs me disent que la musique les aide et aide leur santé mentale. Alors, ce mois-ci place à la musique de l'Ontario; et c'est gratuit !

Des artistes de l'Ontario offrent des spectacles en ligne pour nous divertir. Pour voir les différents concerts disponibles, visitez le :

[MusicTogether.ca/schedule](https://www.musictogether.ca/schedule)

Vous pouvez maintenant écouter un concert en direct dans le confort de votre foyer.

Et, si vous êtes un.e artiste et vous êtes intéressé à performer, veuillez soumettre votre demande à :

[MusicTogether.ca/artists-apply](https://www.musictogether.ca/artists-apply)

De plus en plus de concerts sont donnés de cette façon. Il y a d'autres à cette adresse :

[ontarioenconcert.ca](https://www.ontarioenconcert.ca)

La musique est un excellent moyen de rester positif et de passer le temps seul ou en famille. De plus, en restant à la maison, nous faisons notre part pour lutter contre la Covid-19.

Soyons positifs, ça va bien aller !

Si nous pouvons vous aider, appelez-nous au

**1-877-280-9990** ou au **705-969-3621**.

Au mois prochain...

CONSTITUENCY OFFICE / BUREAU COMMUNAUTAIRE

Hanmer Valley Shopping Centre / Centre Commercial de Hanmer

5085 Hwy 69 North, Unit 15 / 5085, route 69 nord, Unité 15, Hanmer, ON P3P 1P7

705-969-3621 or/ou 1-877-280-9990 fgelinas-co@ndp.on.ca www.francegelinas.ca Twitter: @NickelBelt